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Tordas Község Polgármestere

Meghívó

Értesítem, hogy képviselőtestületünk 1995. június 8-án (csütörtökön) 15. órakor ülést tart.

Az ülés helye: Községháza

Napirend:

1.1 Szervezeti és Működési Szabályzat megalkotása.
Előadó: Márki Ferenc jegyző

2.1 Népszavazásról népi kezdeményezésről szóló rendelet megalkotása.
Előadó: Márki Ferenc jegyző

3.1 ÁFÉSZ étterem működési lehetőségei.

Előadó: Szabó László ÁFÉSZ elnök

4.1 Bejelentések, javaslatok.

melynek tárgyalásához meghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s, 1995, június ll.

Farkas János
polgármester
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2./ Farkas János
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6./ Dr.Pápai Péter
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1995. június 8-án megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Juhász György, Kunsági László,
Dr. Pápai Péter, Rácz József, Turda Sándor, Vasvári Pál, Zémann Géza
képviselők,

Szabó László ÁFÉSZ elnöke
Márki Ferenc jegyző

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapí~a, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:
1.1 Szervezeti és Működési Szabályzat megalkotása.

Előadó: Márki Ferenc jegyző

2./ Népszavazásról, népi kezdeményezésre szóló rendelet megalkotása.
Előadó: Márki Ferenc jegyző

3./ ÁFÉsz étterem működési lehetőségei.

Előadó: Szabó László ÁFÉsz elnök

4./ Bejelentések, javaslatok

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

I. Napirend tárgyalása

1./ Szervezeti és Működési szabályzat megalkotása.

Márki Ferenc jegyző a tervezet értelmezése során elmondta, hogy a szabályzatba az időközi

jogi szabályozások beépítésre kerültek.

Hozzászólások

Kunsági László a tervezetet jónak tartja, javasolja a 7.§. i./ pon~ában 1.000.000 Ft-os
értékhatárt meghatározni.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag megalkotta
6/1995. (VI. 9.) sz. rendeletét

a Szervezeti és Működési Szabályzatáról

2./ A helyi népszavazás és népi kezdeményezés
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Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag megalkotta
7/1995. (VI. 9.) sz. rendeletét

a helyi népszavazás és népi kezdeményezésről

3.1 ÁFÉsz étterem működési lehetőségei

Ilo

Szabó Láozló ÁFÉsz elnök ismertette a képviselőkkel, hogy a Kerék Vendéglő bérlő váltás
előtt áll. Az étterem szennyvíztárolása, a WC-k és a konyha állapota, az épület fiítése gondot
jelent.
A szövetkezet a tulajdonában álló épületei bérleti díját vissza tudja forgatni a tordasi
felújításokba de többet nem.
Fontos ennek az egységnek a működése, a gyermekélelmezés folytatása. Az épület műszaki

állapota javításra szorul. Erre most van lehetőség. Az épületrészt a szövetkezet nem kívánja
eladni.

HozzászÓlások

Farkas János polgármester elmondja, hogy az épület állaga a vizesblokk elavultsága, a derítő

állapota miatt rossz. A művelődési ház felújításával egyidejűleg szükséges volna az épület külső
tatarozásának elvégeztetése is.

Kunsági LászlÓ - a szövetkezet az elmúlt években nem sokat fordított a tordasi épületeire.

Cifka János - lehet, hogy az elmúlt évben a tető sok pénzt emésztett fel, de a bevétel az elmúlt
több évben a szövetkezet számlájára folyt be, vissza nem került. Ha most van a baj, most kell
többet fordítani a tordasi épületekre.

Vasvárí Pál - a szövetkezet bevételei, az elmúlt nyereséges év tudja biztositani az átterem
felújítását, sőt meg a gáz bevezetését is.

SzabÓ LászlÓ elnök elmondja, hogy több településen aktuális az egységes vezetékes gázzal valÓ
ellátása. Ezt ütemezik és az ütemnek megfelelően kerül sor a tordasi egységre is. Elég nagy
kiadásnak látszik a legszükségesebb felújítás elvégzése. A belső árkádok beépítésével a WC-k
fiíthetővé válnának, de az önkormányzat az épület védelmében ehhez nem járul hozzá.

Márki Ferenc jegyző elmondja, hogy a z épület védett ugyan, de a WC rendszer jobb
kialakítása érdekében már nagyobb kárt úgy sem lehet okozni. Ezen nem múlhat a felújítás.
Kérdezi, hogy a szövetkezet akkor mit csinál és mikorra készül el ?

SzabÓ LászlÓ elnök elmondja, hogy a szennyvizderítő felújítását és a vizesblokk felújítását
azonnal megkezdik, úgy, hogy a z épület júliusban már nyithasson. A tetőszerkezet hibáit
júliusban az egyéves szavatossági munka keretében megoldják, az új bérlők a belső festést
mázolást vállalták. A fiítéskorszerűsitésre ez évben biztos nem kerül sor. A külső tatarozást a
művelődési házzal együtt szívesen vennék, kérik a tatarozási árajánlatot.

Több hozzászÓlás nem volt, a polgármester megköszönte az ÁFÉsz elnökének tájékoztatÓját,
ígéretét.
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II. Napirend után

Bejelentések. javaslatok

Farkas János polgánnester ismertette a "Sajnovics-gyűrű" díj adományozására érkezett
javaslatot (mellékelve).

Hozzászólások

Kunsági László a javasolt személyekkel egyetért. Nincs más személy, aki erre alkalmas lenne,
elsősorban a nyugdíjas dolgozóink között ?

Fábián Jánosné a tantestület, SZMK, az iskolaszék megbeszélte e javaslatot. ez évben e két
személy kitüntetését látják a legjobbnak. A két nyugdíjas pedagógus, aki hosszú ídeig dolgozott
a tordasi általános iskolába, megérdemli, hogy elsők között kapjanak a gyűrűből.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:

17/1995. (VI. 8.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestületea kitüntető címekről és
díjakról szóló rendelet értelmében Sajnovics-gyűrű

Díjat adományoz:
Varga Károlyné címzetes igazgatónak és
Varga Dona nyugdíjas tanárnak.

Fábián Jánosné - az önkormányzat kitüntetéseiről szóló rendelet értelmében javasolja
díszpolgári cím adományozását Csupor Zoltán Mihály érseki tanácsos, R. kap. plébános
részére.
Csupor Zoltán Mihály több mint 40 éve él, dolgozik a faluban. Helytörténeti gyűjteménye a
község múltjának megmentése, feldolgozása, a falu szülöttjének, Sajnovics János nyelvész és
csillagász, jezsuita tanár életmunkájának rendezése, ápolása terén nagy érdemeket szerzett. A
község nevét általa sokan ísmerik Európában, sőt azon túl is.
Munkássága érdemessé teszi őt arra, hogy a most megalapított cím birtokosa lehessen.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:

18/1995. (VI. 8.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestületea kitüntető címekről és
díjakról szóló rendelete értelmében Tordas Község
Díszpolgára Címet adományozza:
Csupor Zoltán Mihály érseki tanácsosnak.

Farkas János polgánnester a továbbiakban bejelenti, hogy Robotka Róbert tordasí vállalkozó
írásban nyújtott be kérelmet a volt pékség (tordasi 248/2 hrsz) megvásárlására, ahol építkezési
vállalkozói irodát és Rádió-TV-videó szerviz!, elárusitó helyet nyitna. Mind a bérlet, mind a
vásárlás érdekelné, de leginkább a vásárlás volna a legjobb részére.



Hozzászólások:
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Vasvári Pál - hosszú távú bérleti szerződést kell vele kötni, elővásárlási jog biztosításával.

Juhász György - tárgyaljon Robotkával a Gazdasági Bizottság. Mindkét formával egyet ért, a
község központjában újabb épület kerül felújításra.

Kunsági László - sürgősen lépni kell a szándék kivizsgálása ügyében, mert már több vállalkozó
is jelentkezett erre az épületre, mégsem tudtuk hasznosítani.
Aduk el az épületet, mert az állaga rossz, és egyre romlik, Határozzunk meg egy minimális és
egy kiindulási árat, amely az egyeztetés során alkalmazható.

Cifka János - ha egy vállalkozó hasznosat akar tenni a faluban, segítsünk neki, de szabjunk
feltételeket. Az épületnek csak használna a teljes felújítás.

Zémann Géza - már egyszer zöld utat kapott az épület eladása.

Márki Ferenc - ha bérletről folyik a tárgyalás a Cifra pince tavaly őszi díja alapulvételévellehet
2000,- Ft/m2/év számolni.

Farkas János polgármester javasolja, hogy a vállalkozóval a Gazdasági Bizottság elnök, az
alpolgármester, a polgármester és a jegyző tárgyaljon, azt követően a testület döntsön.

A javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

Farkas János polgármester a továbbiakban ismertette a gyúrói Önkormányzat szemétteleppel
kapcsolatos megállapodás tervezetét, amely szerint a Tordas-Gyúró-Martonvásár települések
közös fenntartású szeméttelep költségeiből mennyi a településre eső rész.

A képviselőtestület a szeméttelep fenntartására vonatkozó elképzelések megtárgyalására
javasolja a három település képviselőtestületeinek közös ülését. Ennek elékészitésére a
polgármestert bízza meg.

Vasvári Pál képviselő bejelentésében elmondja, hogy a jegyző részére sértő levelet írt (iktató
száma: 275/1995). Erre a jegyző máskor nem vetemedjen. A vitatott területet nem tartja
karban akkor sem, ha bíróságra kell mennie.

Márki Ferenc jegyző ismertette a testülettel a szóban forgó levelet. A levélben, többszöri
szóbeli beszélgetések ellenére el nem végzett közterület karbantartás, szerepel, udvarias
hangnemben megfogalmazva. A képviselő úr már az elmúlt évben sem tartotta karban ezt a
területet, amelynek indokát az előbbiekben elmondta. Ez az indok pedig semmi realitást nem
tükröz. Az önkormányzat karbantartó brigádja nem tudja felvállaIni mások előtt a közterület
kaszálását, mivel erre sem a létszám, sem a rendelkezésre álló eszközök nem elegendőek. A
négy ros brigád gépeivel csak az önkormányzat által gondozott közterületet tudja rendezni.
Képviselő úrnak is be kell tartani az önkormányzat rendeletében foglalt rendelkezéseket.

Farkas János polgármester elmondja, hogy idős emberek előtt azért be-be kellene segíteni.

Kunsági László - félre kellene tenni már a személyeskedéseket.
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Rácz József bejelentésében elmondja, hogy a rendszeres segélyezetteknek kevesebb pénzt és
több egyéb, fiíleg természetbeni juttatást kellene adni.

Fábián Jánosné - a Szoc.Biz. elnöke elmondja, hogy ez így is van. Vannak azonban olyan
segélyek (munkanélküliek jövedelempótló támogatása, temetési segély, rendszeres
szoc.segély), ami csak pénzellátás formájában folyósítható. Gyerekek étkezési díjánál,
rendszeres nevelési segélyeknél és rendkívüli, átmeneti segélyeknél természetbeni juttatásra van
lehetőség.

Dr.Pápai Péter - kéri a segítséget a veszettség elleni védőoltás lebonyolításához.

Márki Ferenc jegyző elmondja, hogy a védőoltás megszervezéséhez, lebonyolításához a hivatal
kellő segítséget ad.

Több bejelentés és hozzászólás nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánította.

Márki Ferenc
jegyző

kmf

~Lr~
polgármest


